



Bouygues - Dragages (1201) Joint Venture

本函檔號: 1201/BDJ/MEM/GEN/000003/BoL

通告 裕東路行人天橋斜道拆卸工程及 新增臨時行人過路處

為配合東涌綫延綫東涌西站工程,由二零二三年七月中旬起至二零二三年十月下旬期間,裕東路行人天橋近逸東邨一側的斜道將展開拆卸工程。屆時,該行人天橋斜道將會封閉並進行拆卸工作,行人及騎單車人士可如常使用行人天橋、現有升降機和樓梯,以及使用將於二零二三年七月下旬啟用的新臨時行人過路處橫過裕東路。 (詳情請參閱附圖)

因應工程,鄰近行人天橋的一段裕東路將於斜道拆卸工程期間實施臨時交通管理措施。期間,鄰近行人天橋斜道的一段單車徑會分階段暫時改道,現場適當位置亦會設置清晰指示牌指示行人及騎單車人士。此外,裕東路東行綫逸東邨福逸樓巴士站亦會於**二零二三年八月起**暫時停用,為期約三個月,詳細安排請留意巴士公司通知。

工程期間鄰近行人天橋的一段行人路及單車徑會設置臨時上蓋。個別工序或會產生聲響,工地會採取適當的噪音緩解措施,承建商亦會密切監察有關情況。

就上述工程可能帶來不便,敬請見諒。如有查詢,請致電 6652 7836 地盤主管鄧先 生或致電港鐵工程熱綫 2993 3333。

高級建造經理

歐陽順

二零二三年七月十一日





Bouygues - Dragages (1201) Joint Venture 布依格 - 寶喜(1201) 聯繫

Our reference: 1201/BDJ/MEM/GEN/000003/BoL

11 July 2023

Notice

Demolition Works of The Ramp of Yu Tung Road Footbridge and the New Temporary Pedestrian Crossing

To facilitate the construction of the Tung Chung West Station for the Tung Chung Line Extension, the ramp at the Yat Tung Estate side of the Yu Tung Road footbridge will begin to be dismantled <u>from mid-July 2023 to end-October 2023</u>. As the footbridge ramp will be closed and dismantled, pedestrians and cyclists can cross Yu Tung Road using the existing staircase and elevator, as well as the new temporary pedestrian crossing, which will be opened <u>in end-July 2023</u>. (Please refer to the attached drawing for details)

Temporary traffic management scheme will be implemented on a section of Yu Tung Road near the footbridge during the ramp dismantling works. Notably, a section of cycle track near the pedestrian ramp will be temporarily diverted in stages. Clear signage will be placed at appropriate locations to guide cyclists and pedestrians. The Fuk Yat House, Yat Tung Estate bus stop on Yu Tung Road eastbound will also be temporarily suspended <u>from August 2023</u> for about three months. Please refer to the relevant bus company notifications for details.

During the ramp dismantling works, temporary cover will be erected above a section of footpath and cycle track near the ramp. Some noise might be generated from the demolition works. Appropriate noise mitigation measures will be adopted on site. The Contractor will also closely monitor the situation.

We apologise for any inconvenience. For enquiries, please contact our Site Agent Mr. Tang at 6652 7836 or the MTR Project Hotline at 2993 3333.

Yours sincerely,

Victor Au-Yeung

Senior Construction Manager





Bouygues - Dragages (1201) Joint Venture 布依格 - 寶嘉(1201) 聯營

> 附圖 Attachment

將拆卸的行人天橋斜道及新增臨時行人過路處位置

Location of Footbridge Ramp to be Demolished
& New Temporary Pedestrian Crossing

